
Socialudvalget

Til: Social- og integrationsministeren

Dato: 20. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 145
Kan ministeren oplyse, hvor ofte det kommer til ministeriets kendskab, at børn
er blevet udsat for overgreb, og hvor der har været indberetninger til en given
kommune uden, at det har ført til reaktioner fra kommunens side?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Hjermind Dencker (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Dencker@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Özlem Sara Cekic
formand
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